
 

Hur är det? /…/ 

Vad gjorde du i helgen? 

I lördags gick jag och min sambo på bio och på eftermiddagen stannade vi 

hemma. I söndags arbetade jag med min cykel hela dagen. 

Jag studerade svenska, arbetade i kyrkan och promenerade 5 km. 

Jag tittade på tv, på fotboll, och min klubb från Stuttgart spelade en fantastisk 

match med ett bra resultat. I söndags gick jag på en konsert i Konserthuset. 

I helgen gick jag i skogen med min sambo och vi åt picknick. Vi gjorde upp en 

eld. Nästa dag tittade jag på en film, Batman. Men jag somnade mitt i filmen.  

I lördags träffade jag mina vänner. Vi åt på en restaurang där de har bra mat. I 

söndags gick jag på loppis vid Hornstull. 

I lördags morse köpte jag bakprodukter. Sedan bakade jag chokladkakor med 

mitt barnbarn till hennes förskolas loppis. I lördags kväll tittade vi på tv. Nästa 

dag, i söndags, gick vi mitt barnbarns konsert. 

I helgen studerade jag svenska och promenerade tre timmar.  

I lördags tränade jag på gym och träffade mina kompisar och sedan tittade jag 

på Eurovision. Nästa dag gick jag med mina kompisar och min sambo till 

Naturhistoriska museet. Sedan fikade vi i centrum. 

I lördags joggade jag med min sambo på morgonen och vi gick i kyrkan och 

lyssnade på en konsert. Efter det studerade jag svenska. På kvällen gick jag med 

min sambo på restaurang och åt middag. I söndags shoppade jag med min 

sambo på Ikea och åt på restaurangen. 

I lördags på eftermiddagen gick jag och min man på en svensk restaurang och 

träffade mina vänner. I söndags åkte jag och min mans kusin till Stockholm 

outlet i Barkarby för att handla. Samma dag på eftermiddagen studerade jag 

svenska och lagade mat till nästa dag. 

I lördags gick jag och tog ett foto på Migrationsverket. Sedan träffade jag mina 

vänner och fikade på ett café. På kvällen tittade jag också på Eurovision på tv. I 

söndags jobbade jag mellan 10 och 19 på universitetet. Sedan köpte jag mat 

och skrev en svensk text hemma. 



I lördags gick min familj till parken och promenerade och lekte. Sedan hade jag 

och min fru vår första Eurovision.  

I lördags åt vi jättegod mat, min man och jag, och drack vi. Sedan träffade vi 

mina kurskompisar på en bar. Det var kul! I går städade vi hemma. Jag bakade 

surdegsbröd. Sist men inte minst studerade jag svenska. 

 

sist men inte minst 

en mardröm 

en dröm 

”Vad är 5 vågrätt?” ”Har du 4 lodrätt?” 

vågrätt---→ 

lodrätt  I 

 

Pronomen 

person subjekt objekt possessiva 
1:a sg. jag mig min, mitt, mina 

2:a sg. du dig din, ditt, dina 
3:e sg. hon, han, hen, 

den, det, man 
henne, honom, 
hen, den, det, en 

hennes, hans, 
hens, dess, ens 

1:a pl. vi oss vår, vårt, våra 

2:a pl. ni er er, ert, era 
3:e pl. de dem deras 

 

jag ett hus vacker 

Mitt hus är vackert. 

 

du en bil snygg 

Din bil är snygg. 

 

vi  pennor gammal 



Våra pennor är gamla. 

1. Vår bil är gammal. 

2. Mina bilar är amerikanska. 

3. Deras piano är gammalt. 

4. Vår farfar är gammal. 

5. Ert hus är fint. 

6. Dina bröder är långa. 

 

blå, blått, blåa/blå 

röd, rött, röda 

gul, gult, gula 

vit, vitt, vita 

svart, svart, svarta 

grön, grönt, gröna 

lila, lila, lila  

orange, oranget, orangea (orange, orange, orange) SAOL  

brun, brunt, bruna 

rosa, rosa, rosa 

grå, grått, gråa/grå 

beige, beiget, beigea (beige, beige, beige) 

guldfärgad, guldfärgat, guldfärgade 

silverfärgad, silverfärgat, silverfärgade 

turkos, turkost, turkosa  

ljus- 

mörk- 

 

återvinning 

jag kommer inte ihåg namnet 



sekreterare, stenograf 

finans 

prosit! 

många gånger 

 

Läxor: 

TB s. 72-73, 74-75 

ÖB s. 55-56 

 


